
                                                                 ПО-88/31.10.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от МИГЛЕНА ПРОЙНОВА – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 31.10.2024 г. 

 

 

 Уважаема госпожо Йозова, господин председател, колеги, 

 Имам два въпроса, свързани с кв. Недевци. 

 Първият ми въпрос е свързан с организацията на движението. След кв. 

Смирненски, жители на кв. Недевци, твърдят, че няма никаква пътна маркировка, няма 

пътни знаци, което е предпоставка за сериозни пътно-транспортни произшествия. 

Няколко подписки жителите на кв. Недевци са входирали в Община Габрово. Няколко 

пъти в предходния мандат общинският съветник от БСП, г-н Здравко Кънчев, е поставял 

този въпрос. Според нас той вече е жизнено важен, хората наистина негодуват. Поставят 

много въпроси и конкретни казуси, в които животът е бил застрашен на пресичащи 

улиците. Просто те не знаят, а и шофьорите не могат да се ориентират кой има 

предимство, кой няма предимство относно цялостната организация там на движението, 

така че най-после кога Община Габрово ще реагира? Ще направи ли необходимото за 

нормалната и съответстваща на Закона за движението по пътища организация на 

движението в кв. Недевци? 

 Това е първият въпрос. 

 Вторият въпрос е пак от този квартал и е свързан с екологичната обстановка в 

квартала, екологосъобразната поддръжка на околната среда, тъй като в кв. Недевци се 

намира последна спирка на автобуса. Шофьорите и други от персонала на „Общински 

пътнически транспорт“ Габрово няма къде да извършват неотложните си физически 

нужди, поради което физическата среда около магазина и около обръщалото на автобуса 

е изключително силно замърсена и причинява сериозни неудобства на живущите в 

близост до тази замърсена среда и съответно клиентите на магазина. Искането на хората 

от квартала е да се постави химическа тоалетна за решаване на този въпрос. 

 Между другото, този въпрос се поставя и от други жители на Габрово, свързани с 

последните спирки и обръщало и на други линии на градския транспорт. Какво би могло 

да се направи?  

 Това е въпросът ми. 

 Благодаря. 

 

 
 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                         ПО-88/28.11.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

О Т Г О В О Р 

НА  ПИТАНЕ  НА  Г-ЖА  МИГЛЕНА  ПРОЙНОВА 

ОТ  ЗАСЕДАНИЕ  НА  ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО  НА  31.10.2024 Г. 

 

ВЪПРОСИ:  

 Уважаема госпожо Йозова, господин председател, колеги, 

 Имам два въпроса, свързани с кв. Недевци. 

 Първият ми въпрос е свързан с организацията на движението. След кв. Смирненски, 

жители на кв. Недевци, твърдят, че няма никаква пътна маркировка, няма пътни знаци, което 

е предпоставка за сериозни пътно-транспортни произшествия. Няколко подписки жителите на 

кв. Недевци са входирали в Община Габрово. Няколко пъти в предходния мандат общинският 

съветник от БСП, г-н Здравко Кънчев, е поставял този въпрос. Според нас той вече е жизнено 

важен, хората наистина негодуват. Поставят много въпроси и конкретни казуси, в които 

животът е бил застрашен на пресичащи улиците. Просто те не знаят, а и шофьорите не могат 

да се ориентират кой има предимство, кой няма предимство относно цялостната организация 

там на движението, така че най-после кога Община Габрово ще реагира? Ще направи ли 

необходимото за нормалната и съответстваща на Закона за движението по пътища 

организация на движението в кв. Недевци? 

 Това е първият въпрос. 

 Вторият въпрос е пак от този квартал и е свързан с екологичната обстановка в 

квартала, екологосъобразната поддръжка на околната среда, тъй като в кв. Недевци се намира 

последна спирка на автобуса. Шофьорите и други от персонала на „Общински пътнически 

транспорт“ Габрово няма къде да извършват неотложните си физически нужди, поради което 

физическата среда около магазина и около обръщалото на автобуса е изключително силно 

замърсена и причинява сериозни неудобства на живущите в близост до тази замърсена среда 

и съответно клиентите на магазина. Искането на хората от квартала е да се постави химическа 

тоалетна за решаване на този въпрос. 

 Между другото, този въпрос се поставя и от други жители на Габрово, свързани с 

последните спирки и обръщало и на други линии на градския транспорт. Какво би могло да се 

направи?  

 Това е въпросът ми. 

 Благодаря. 

 

 

УВАЖАЕМА  ГОСПОЖО  ПРОЙНОВА, 

 

В отговор на поставените от Вас въпроси, Ви информирам следното: 

По първи въпрос: 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

Въпроси относно регулиране на кръстовищата в кв. Недевци и необходимостта от 

ограничаване на скоростта по главните улици в квартала действително са поставяни назад във 

времето и са разглеждани в общинската комисия по безопасност на движение. Извършвани са  

 

 

огледи и на кръстовища с липсващи знаци за предимство и на част от тях са поставени пътни 

знаци.  

Относно проблемите свързани със скоростта на движение в целият участък, както и 

възможностите за пресичане и безопасно движение на всички участници в движението в 

квартала, на  няколко места по трасето от кв. „Хаджи Цонев мост“ посока кв. „Лютаци“ има 

поставени знаци за ограничение на скоростта - В26 (40) км. Специфичните теренни 

особености и габарита на улицата не позволяват да се преминава с по-висока от допустимата 

в района скорост. Според статистиката на сектор „Пътна полиция“ няма данни за 

концентрация на ПТП в района.   

По втори въпрос: 

В ОПТ Габрово има изготвен график за работата на шофьорите и контрольорите, в 

който са предвидени почивки съобразно техните задължения. На обръщалото в кв. 

„Русевци“, където най-много автобуси престояват и престоят е най-продължителен, е 

поставена химическа тоалетна. Поради това към настоящия момент считаме за 

нецелесъобразно поставянето на химически тоалетни на крайни спирки и обръщала. 

Благодаря Ви за поставените въпроси. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

С уважение,    / П / 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 

 


